
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 23. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 521
Det fremgår af artiklen ”Hvor meget skal der til, før hensynet til barnets tarv
kan give opholdstilladelse?” (Information, den 14. februar 2017), at Udlændin-
gestyrelsen til avisen har oplyst, at det vil ”kræve en manuel gennemgang af
sagerne” at oplyse, hvor mange personer der har fået opholdstilladelse af
hensyn til barnets tarv efter udlændingelovens paragraf 9 c, stk. 1. Det frem-
går af artiklen, at der hvert af i årene 2013-16 kun er et beskedent, tocifret an-
tal, der har fået opholdstilladelse af ”andre grunde” (herunder efter paragraf 9
c, stk. 1). Vil ministeren foranledige, at der for de nævnte fire år foretages den
nødvendige manuel gennemgang af dette overskuelige antal sager, og der-
med skabe klarhed over antallet af sager, hvor der er givet opholdstilladelse
alene med henvisning til barnets tarv?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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